

Ref	Item Description	Unit الوحدة	QTY الكمية	Unit Cost سعر الوحدة	Total Cost السعر الكلي	تفاصيل الفقرة
1	Lunch: Supplying a lunch meal containing 2 meat shish kebab with appetizers which include (Hummus, salad, Pickles, and soup) (Like Haji Hussain Restaurant) and a 500 ml soft drink. The lunch should be delivered to the Mayor of Ameriat Alfallujah - Alfallujah on time.	Meal	15			وجبة الغداء: تجهيز وجبة غداء تتكون من 2 شيش كباب لحم مع المقبلات والتي تشمل (الحمص والسلطة والمخللات والشوربة) (مماثل لمطعم حجي حسين) ومشروب غازي 500مل يجب إيصال وجبات الغداء الى مديرية قائممقامية العامرية في الفلوجة وفي الوقت المحدد
2	Coffee Break: Supplying of: - One box of juice of glass bottle 200 ml "box of 24 glass bottle" - One Set of plastic water cups of 200 ml, set of 50 cups. - mixed pastries of 4 kilos of good quality. Place each kilo in a plastic dish in a good manner. - One Set of disposable plates, cups of 200 ml, teaspoons, and forks (1 set of 50 Pcs) - white sugar (2 Box) (White Sugar Cubes 24 x 454 Grams per Box) - Black Tea Bags (1 Box of 25 small tea bags) like Mahmmud tea bag - cappuccino (2 packs) (20 Sachets x 25g per Pack) like Good Day Instant Coffee Cappuccino Powder. The Items must be delivered to the Mayor of Ameriat Alfallujah - Alfallujah	L.S	1			إستراحة: - عصير زجاجي 200 مل "علبة 24 زجاجة زجاجية" - أكواب ماء بلاستيكية 200 مل، مجموعة 50 كوب. - معجنات مشكلة 4 كيلو جرام بجودة عالية. ضع كل كيلو جرام في طبق بلاستيكي بطريقة جيدة. - أطباق وأكواب 200 مل وملاعق صغيرة وشوك للاستخدام مرة واحدة (مجموعة 50 قطعة) - أكواب 200 مل للاستخدام مرة واحدة (مجموعة 50 قطعة) - ملاعق صغيرة وشوك للاستخدام مرة واحدة (مجموعة 50 قطعة) - سكر أبيض (علبتان) (مكعبات سكر أبيض 24 x 454 جرام لكل علبة) - أكياس شاي أسود (علبة واحدة 25 كيس شاي صغير) مثل كيس شاي محمود - كابتشينو (عبوتين) (20 كيس x 25 جرام لكل عبوة) مثل مسحوق كابتشينو جود داي سريع الذوبان يجب إيصال جميع المواد الى مكتب قائممقامية العامرية في الفلوجة وفي الوقت المحدد.
		TOTAL (IQD)				